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SPEED MOTOR

调速电机

6W-250W

35 36



调速电机
Speed motor

6w
60*60mm

电机特性

减速机特性
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型号
转速

减速比

规格 连续额定

电机型号 出力 电压 频率 电流 起动转矩 额定转矩 额定转速 电容容量/耐压

圆轴电机 齿轴电机

单相

单相

单位=上段：N.m/下段：kgfcm

尺寸图

调速电机

圆轴电机 键

The allowable torque when the gear unit is installed Reducer in the deceleration ratio of the value and the motor name for the motor voltage type.

         The color indicates the same direction as the motor, and the other is the opposite direction. 

The speed is calculated by dividing the speed of the motor by the speed (50HZ: 1350r / min 60HZ: 1620r / min) divided by the reduction ratio.

The actual speed will vary with the load size than the value shown by the reduction of about 2-20% its desirable to install the intermediate 

speed reducer with a reduction ratio of 10 between the electric motor and the reducer when the speed reduction ratio is greater than the reduction 
ratio of the following table. 

装有减速机时的容许转矩

减速机品名的   中为减速比的数值，电动机品名的   为电机电压类型

            色表示与电动机同一方向运转，其它则为相反方向

转速是与电动机的同步转速（50HZ：1350r/min 60HZ:1620r/min）为基准除以减速比而算出的数值。

实际转速将随负载大小变化而比所示数值减少2-20%左右

希望以大于下表的减速比进一步减速时，可在电动与减速机之间安装与减速机之间安装减速比为10的中间减速机

标准减速箱
速比：1：3~180
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调速电机
Speed motor

15w
70*70mm

电机特性

减速机特性
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3GN10K

型号
转速

减速比

规格 连续额定

电机型号 出力 电压 频率 电流 起动转矩 额定转矩额定转速 电容容量/耐压

圆轴电机 齿轴电机

单相

单相

单位=上段：N.m/下段：kgfcm

尺寸图

调速电机

圆轴电机 中间减速机

键

The allowable torque when the gear unit is installed Reducer in the deceleration ratio of the value and the motor name for the motor voltage type.

         The color indicates the same direction as the motor, and the other is the opposite direction. 

The speed is calculated by dividing the speed of the motor by the speed (50HZ: 1350r / min 60HZ: 1620r / min) divided by the reduction ratio.

The actual speed will vary with the load size than the value shown by the reduction of about 2-20% its desirable to install the intermediate 

speed reducer with a reduction ratio of 10 between the electric motor and the reducer when the speed reduction ratio is greater than the reduction 
ratio of the following table. 

装有减速机时的容许转矩

减速机品名的   中为减速比的数值，电动机品名的   为电机电压类型

            色表示与电动机同一方向运转，其它则为相反方向

转速是与电动机的同步转速（50HZ：1350r/min 60HZ:1620r/min）为基准除以减速比而算出的数值。

实际转速将随负载大小变化而比所示数值减少2-20%左右

希望以大于下表的减速比进一步减速时，可在电动与减速机之间安装与减速机之间安装减速比为10的中间减速机

标准减速箱
速比：1：3~180

middle reducer gearbox
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调速电机
Speed motor

25w
80*80mm

电机特性

减速机特性
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L=38.5     3-18

4IK25RA-C

4IK25RGN-C+4GN□K

型号
转速

减速比

规格 连续额定

电机型号 出力 电压 频率 电流 起动转矩 额定转矩额定转速 电容容量/耐压

圆轴电机 齿轴电机

单相

单相

单位=上段：N.m/下段：kgfcm

尺寸图

调速电机

圆轴电机 中间减速机

键

电机+中实轴 电机+中空轴 中空轴

The allowable torque when the gear unit is installed Reducer in the deceleration ratio of the value and the motor name for the motor voltage type.

         The color indicates the same direction as the motor, and the other is the opposite direction. 

The speed is calculated by dividing the speed of the motor by the speed (50HZ: 1350r / min 60HZ: 1620r / min) divided by the reduction ratio.

The actual speed will vary with the load size than the value shown by the reduction of about 2-20% its desirable to install the intermediate 

speed reducer with a reduction ratio of 10 between the electric motor and the reducer when the speed reduction ratio is greater than the reduction 
ratio of the following table. 

装有减速机时的容许转矩

减速机品名的   中为减速比的数值，电动机品名的   为电机电压类型

            色表示与电动机同一方向运转，其它则为相反方向

转速是与电动机的同步转速（50HZ：1350r/min 60HZ:1620r/min）为基准除以减速比而算出的数值。

实际转速将随负载大小变化而比所示数值减少2-20%左右

希望以大于下表的减速比进一步减速时，可在电动与减速机之间安装与减速机之间安装减速比为10的中间减速机

标准减速箱
速比：1：3~180

直角中实减速箱
速比：1：10~180

直角中空减速箱
速比：1：10~180
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41 42

齿轴带接线盒
4IK25RGN-CT

4 6

94

□ 80
2

1685

35

5035719.5

Motor With Terminal Box

RR

4IK25RA-A

4IK25RA-C

4IK25RGN-A

4IK25RGN-C

定
速
电
机

行
星
减
速
机

铝
合
金R

V

减
速
机

调
速
电
机

定
速
电
磁
制
动
电
机

调
速
电
磁
制
动
电
机

中
型
齿
轮
减
速
电
机



调速电机
Speed motor

40w
90*90mm

电机特性

减速机特性
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L=47.3   3-15
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型号
转速

减速比

规格 连续额定 规格  30分钟额定

电机型号 出力 电压 频率 电流 起动转矩 额定转矩 额定转速 电容容量/耐压

圆轴电机 齿轴电机

单相

单相

单相

单相

单位=上段：N.m/下段：kgfcm

尺寸图

调速电机

圆轴电机

中间减速机

键

电机+中实轴 电机+中空轴 中空轴

The allowable torque when the gear unit is installed Reducer in the deceleration ratio of the value and the motor name for the motor voltage type.

         The color indicates the same direction as the motor, and the other is the opposite direction. 

The speed is calculated by dividing the speed of the motor by the speed (50HZ: 1350r / min 60HZ: 1620r / min) divided by the reduction ratio.

The actual speed will vary with the load size than the value shown by the reduction of about 2-20% its desirable to install the intermediate 

speed reducer with a reduction ratio of 10 between the electric motor and the reducer when the speed reduction ratio is greater than the reduction 
ratio of the following table. 

装有减速机时的容许转矩

减速机品名的   中为减速比的数值，电动机品名的   为电机电压类型

            色表示与电动机同一方向运转，其它则为相反方向

转速是与电动机的同步转速（50HZ：1350r/min 60HZ:1620r/min）为基准除以减速比而算出的数值。

实际转速将随负载大小变化而比所示数值减少2-20%左右

希望以大于下表的减速比进一步减速时，可在电动与减速机之间安装与减速机之间安装减速比为10的中间减速机
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标准减速箱
速比：1：3~180

直角中实减速箱
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直角中空减速箱
速比：1：10~180
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调速电机
Speed motor

60w
90*90mm

电机特性

减速机特性
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型号
转速

减速比

规格 连续额定 规格  30分钟额定

电机型号 出力 电压 频率 电流 起动转矩 额定转矩 额定转速 电容容量/耐压

圆轴电机 齿轴电机

单相

单相

单相

单相

单位=上段：N.m/下段：kgfcm

尺寸图

调速电机 调速电机

圆轴电机中间减速机

键

电机+中实轴 电机+中空轴
中空轴

The allowable torque when the gear unit is installed Reducer in the deceleration ratio of the value and the motor name for the motor voltage type.

         The color indicates the same direction as the motor, and the other is the opposite direction. 

The speed is calculated by dividing the speed of the motor by the speed (50HZ: 1350r / min 60HZ: 1620r / min) divided by the reduction ratio.

The actual speed will vary with the load size than the value shown by the reduction of about 2-20% its desirable to install the intermediate 

speed reducer with a reduction ratio of 10 between the electric motor and the reducer when the speed reduction ratio is greater than the reduction 
ratio of the following table. 

装有减速机时的容许转矩

减速机品名的   中为减速比的数值，电动机品名的   为电机电压类型

            色表示与电动机同一方向运转，其它则为相反方向

转速是与电动机的同步转速（50HZ：1350r/min 60HZ:1620r/min）为基准除以减速比而算出的数值。

实际转速将随负载大小变化而比所示数值减少2-20%左右

希望以大于下表的减速比进一步减速时，可在电动与减速机之间安装与减速机之间安装减速比为10的中间减速机
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标准减速箱
速比：1：3~180

直角中实减速箱
速比：1：10~180

直角中空减速箱
速比：1：10~180
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调速电机
Speed motor

90w
90*90mm

电机特性

减速机特性
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型号
转速

减速比

规格 连续额定 规格  30分钟额定

电机型号 出力 电压 频率 电流 起动转矩 额定转矩 额定转速 电容容量/耐压

圆轴电机 齿轴电机

单相

单相

单相

单相

单位=上段：N.m/下段：kgfcm

尺寸图

调速电机 调速电机
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键

□90

10
4

4 7

8
3
h7

2

20.544

中间减速机

电机+中实轴 电机+中空轴
中空轴

The allowable torque when the gear unit is installed Reducer in the deceleration ratio of the value and the motor name for the motor voltage type.

         The color indicates the same direction as the motor, and the other is the opposite direction. 

The speed is calculated by dividing the speed of the motor by the speed (50HZ: 1350r / min 60HZ: 1620r / min) divided by the reduction ratio.

The actual speed will vary with the load size than the value shown by the reduction of about 2-20% its desirable to install the intermediate 

speed reducer with a reduction ratio of 10 between the electric motor and the reducer when the speed reduction ratio is greater than the reduction 
ratio of the following table. 

装有减速机时的容许转矩

减速机品名的   中为减速比的数值，电动机品名的   为电机电压类型

            色表示与电动机同一方向运转，其它则为相反方向

转速是与电动机的同步转速（50HZ：1350r/min 60HZ:1620r/min）为基准除以减速比而算出的数值。

实际转速将随负载大小变化而比所示数值减少2-20%左右

希望以大于下表的减速比进一步减速时，可在电动与减速机之间安装与减速机之间安装减速比为10的中间减速机
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标准减速箱
速比：1：3~180

直角中实减速箱
速比：1：10~180

直角中空减速箱
速比：1：10~180
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调速电机
Speed motor

120w
90*90mm

电机特性

减速机特性
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型号
转速

减速比

规格 连续额定 规格  30分钟额定

电机型号 出力 电压 频率 电流 起动转矩 额定转矩 额定转速 电容容量/耐压

圆轴电机 齿轴电机

单相

单相

单相

单相

单位=上段：N.m/下段：kgfcm

尺寸图

调速电机 调速电机

圆轴电机
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中间减速机

电机+中实轴 电机+中空轴
中空轴

The allowable torque when the gear unit is installed Reducer in the deceleration ratio of the value and the motor name for the motor voltage type.

         The color indicates the same direction as the motor, and the other is the opposite direction. 

The speed is calculated by dividing the speed of the motor by the speed (50HZ: 1350r / min 60HZ: 1620r / min) divided by the reduction ratio.

The actual speed will vary with the load size than the value shown by the reduction of about 2-20% its desirable to install the intermediate 

speed reducer with a reduction ratio of 10 between the electric motor and the reducer when the speed reduction ratio is greater than the reduction 
ratio of the following table. 

装有减速机时的容许转矩

减速机品名的   中为减速比的数值，电动机品名的   为电机电压类型

            色表示与电动机同一方向运转，其它则为相反方向

转速是与电动机的同步转速（50HZ：1350r/min 60HZ:1620r/min）为基准除以减速比而算出的数值。

实际转速将随负载大小变化而比所示数值减少2-20%左右

希望以大于下表的减速比进一步减速时，可在电动与减速机之间安装与减速机之间安装减速比为10的中间减速机
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标准减速箱
速比：1：3~180

直角中实减速箱
速比：1：10~180

直角中空减速箱
速比：1：10~180
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调速电机
Speed motor

140w
90*90mm

电机特性

减速机特性
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5IK140RGU-CF+5GU□KB

型号
转速

减速比

规格 连续额定 规格  30分钟额定

电机型号 出力 电压 频率 电流 起动转矩 额定转矩额定转速 电容容量/耐压

圆轴电机 齿轴电机

单相

单相

单相

单相

单位=上段：N.m/下段：kgfcm

尺寸图

调速电机 调速电机

圆轴电机 键

电机+中实轴 电机+中空轴
中空轴

The allowable torque when the gear unit is installed Reducer in the deceleration ratio of the value and the motor name for the motor voltage type.

         The color indicates the same direction as the motor, and the other is the opposite direction. 

The speed is calculated by dividing the speed of the motor by the speed (50HZ: 1350r / min 60HZ: 1620r / min) divided by the reduction ratio.

The actual speed will vary with the load size than the value shown by the reduction of about 2-20% its desirable to install the intermediate 

speed reducer with a reduction ratio of 10 between the electric motor and the reducer when the speed reduction ratio is greater than the reduction 
ratio of the following table. 

装有减速机时的容许转矩

减速机品名的   中为减速比的数值，电动机品名的   为电机电压类型

            色表示与电动机同一方向运转，其它则为相反方向

转速是与电动机的同步转速（50HZ：1350r/min 60HZ:1620r/min）为基准除以减速比而算出的数值。

实际转速将随负载大小变化而比所示数值减少2-20%左右

希望以大于下表的减速比进一步减速时，可在电动与减速机之间安装与减速机之间安装减速比为10的中间减速机

51 52

标准减速箱
速比：1：3~180

直角中实减速箱
速比：1：10~180

直角中空减速箱
速比：1：10~180

middle reducer gearbox middle real axis quill shaft
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齿轴带接线盒
5IK140RGU-CFT  

Motor With Terminal Box
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调速电机
Speed motor

160w
104*104mm

电机特性

减速机特性

30

94
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4 9
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11

6IK160RA-CF

10

45

15
h7

4272169

4-M8深30

12
0

□104

5

17

25

6IK160RGU-CF+6GU(3-180)K

型号
转速

减速比

规格 连续额定

电机型号 出力 电压 频率 电流 起动转矩 额定转矩额定转速 电容容量/耐压

圆轴电机 齿轴电机

单相

单相

单位=上段：N.m/下段：kgfcm

尺寸图

调速电机

圆轴电机 键

电机+中实轴 电机+中空轴
中空轴

The allowable torque when the gear unit is installed Reducer in the deceleration ratio of the value and the motor name for the motor voltage type.

         The color indicates the same direction as the motor, and the other is the opposite direction. 

The speed is calculated by dividing the speed of the motor by the speed (50HZ: 1350r / min 60HZ: 1620r / min) divided by the reduction ratio.

The actual speed will vary with the load size than the value shown by the reduction of about 2-20% its desirable to install the intermediate 

speed reducer with a reduction ratio of 10 between the electric motor and the reducer when the speed reduction ratio is greater than the reduction 
ratio of the following table. 

装有减速机时的容许转矩

减速机品名的   中为减速比的数值，电动机品名的   为电机电压类型

            色表示与电动机同一方向运转，其它则为相反方向

转速是与电动机的同步转速（50HZ：1350r/min 60HZ:1620r/min）为基准除以减速比而算出的数值。

实际转速将随负载大小变化而比所示数值减少2-20%左右

希望以大于下表的减速比进一步减速时，可在电动与减速机之间安装与减速机之间安装减速比为10的中间减速机

53 54

标准减速箱
速比：1：3~180

直角中实减速箱
速比：1：10~180

直角中空减速箱
速比：1：10~180
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调速电机
Speed motor

180w
104*104mm

电机特性

减速机特性
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6IK180RGU-CF+6GU(3-180)K
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6IK180RA-CF

型号
转速

减速比

规格 连续额定

电机型号 出力 电压 频率 电流 起动转矩 额定转矩 额定转速 电容容量/耐压

圆轴电机 齿轴电机

单相

单相

单位=上段：N.m/下段：kgfcm

尺寸图

调速电机

圆轴电机 键

电机+中实轴 电机+中空轴 中空轴

The allowable torque when the gear unit is installed Reducer in the deceleration ratio of the value and the motor name for the motor voltage type.

         The color indicates the same direction as the motor, and the other is the opposite direction. 

The speed is calculated by dividing the speed of the motor by the speed (50HZ: 1350r / min 60HZ: 1620r / min) divided by the reduction ratio.

The actual speed will vary with the load size than the value shown by the reduction of about 2-20% its desirable to install the intermediate 

speed reducer with a reduction ratio of 10 between the electric motor and the reducer when the speed reduction ratio is greater than the reduction 
ratio of the following table. 

装有减速机时的容许转矩

减速机品名的   中为减速比的数值，电动机品名的   为电机电压类型

            色表示与电动机同一方向运转，其它则为相反方向

转速是与电动机的同步转速（50HZ：1350r/min 60HZ:1620r/min）为基准除以减速比而算出的数值。

实际转速将随负载大小变化而比所示数值减少2-20%左右

希望以大于下表的减速比进一步减速时，可在电动与减速机之间安装与减速机之间安装减速比为10的中间减速机

55 56

标准减速箱
速比：1：3~180

直角中实减速箱
速比：1：10~180

直角中空减速箱
速比：1：10~180
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调速电机
Speed motor

电机特性

减速机特性

200w
104*104mm
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6IK200RGU-CF+6GU(3-180)K
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6IK200RA-CF 

型号
转速

减速比

规格 连续额定

电机型号 出力 电压 频率 电流 起动转矩 额定转矩 额定转速 电容容量/耐压

圆轴电机 齿轴电机

单相

单相

单位=上段：N.m/下段：kgfcm

尺寸图

调速电机

圆轴电机 键

电机+中实轴 电机+中空轴
中空轴

The allowable torque when the gear unit is installed Reducer in the deceleration ratio of the value and the motor name for the motor voltage type.

         The color indicates the same direction as the motor, and the other is the opposite direction. 

The speed is calculated by dividing the speed of the motor by the speed (50HZ: 1350r / min 60HZ: 1620r / min) divided by the reduction ratio.

The actual speed will vary with the load size than the value shown by the reduction of about 2-20% its desirable to install the intermediate 

speed reducer with a reduction ratio of 10 between the electric motor and the reducer when the speed reduction ratio is greater than the reduction 
ratio of the following table. 

装有减速机时的容许转矩

减速机品名的   中为减速比的数值，电动机品名的   为电机电压类型

            色表示与电动机同一方向运转，其它则为相反方向

转速是与电动机的同步转速（50HZ：1350r/min 60HZ:1620r/min）为基准除以减速比而算出的数值。

实际转速将随负载大小变化而比所示数值减少2-20%左右

希望以大于下表的减速比进一步减速时，可在电动与减速机之间安装与减速机之间安装减速比为10的中间减速机

57 58

标准减速箱
速比：1：3~180

直角中实减速箱
速比：1：10~180

直角中空减速箱
速比：1：10~180
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电机特性

减速机特性
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调速电机
Speed motor

250w
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6IK250RGU-CF+6GU(3-180)K

型号 转速

减速比

规格 连续额定

电机型号 出力 电压 频率 电流 起动转矩 额定转矩额定转速 电容容量/耐压

圆轴电机 齿轴电机

单位=上段：N.m/下段：kgfcm

尺寸图

调速电机

圆轴电机

键

The allowable torque when the gear unit is installed Reducer in the deceleration ratio of the value and the motor name for the motor voltage type.

         The color indicates the same direction as the motor, and the other is the opposite direction. 

The speed is calculated by dividing the speed of the motor by the speed (50HZ: 1350r / min 60HZ: 1620r / min) divided by the reduction ratio.

The actual speed will vary with the load size than the value shown by the reduction of about 2-20% its desirable to install the intermediate 

speed reducer with a reduction ratio of 10 between the electric motor and the reducer when the speed reduction ratio is greater than the reduction 
ratio of the following table. 

装有减速机时的容许转矩

减速机品名的   中为减速比的数值，电动机品名的   为电机电压类型

            色表示与电动机同一方向运转，其它则为相反方向

转速是与电动机的同步转速（50HZ：1350r/min 60HZ:1620r/min）为基准除以减速比而算出的数值。

实际转速将随负载大小变化而比所示数值减少2-20%左右

希望以大于下表的减速比进一步减速时，可在电动与减速机之间安装与减速机之间安装减速比为10的中间减速机
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标准减速箱
速比：1：3~180

直角中实减速箱
速比：1：10~180

直角中空减速箱
速比：1：10~180
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